

Title (en)

Table tennis plate.

Title (de)

Tischtennisplatte.

Title (fr)

Plateau pour jeu de tennis de table.

Publication

EP 0215706 A1 19870325 (FR)

Application

EP 86401936 A 19860903

Priority

FR 8513106 A 19850904

Abstract (en)

A composite table top which can withstand harsh weather while providing good playing characteristics. . the core is made from a rigid foam of synthetic material of a density between 130 and 180 kg/m³; . the metal sheet is a sheet of prelacquered galvanised steel of a thickness between 0.5 and 1.2 mm, both on the upper face (2) and on the lower face (3); . the overall thickness of the table top is between 15 and 30 mm; . the bounce of a pin-pong ball falling from 300 mm onto the table top is between 210 and 240 mm; . the table top is provided on its edges with a finishing and sealing perimeter frame (4, 5). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est relative à un plateau composite pouvant supporter les intempéries tout en permettant de bonnes propriétés pour le jeu. . L'âme est en une mousse rigide de matière synthétique de densité comprise entre 130 et 180 kg/m³; . la tôle est une tôle d'acier galvanisé prélaqué, d'une épaisseur comprise entre 0,5 et 1,2 mm, tant pour la face supérieure (2) que pour la face inférieure (3); . l'épaisseur hors tout du plateau est comprise entre 15 et 30 mm; . le rebond d'une balle de ping-pong tombant de 300 mm sur le plateau est compris entre 210 et 240 mm; . le plateau est pourvu sur ses bords d'un cadre périphérique (4, 5) de finition et d'étanchéité.

IPC 1-7

A47B 25/00; B32B 15/08; A47B 95/04

IPC 8 full level

A47B 25/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 25/003 (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] FR 2240029 A1 19750307 - LEMKE FABRIK SPORTARTIKEL EXPO [DE]
- [Y] US 3386218 A 19680604 - SCOTT HARLEY D
- [Y] DE 1303270 B 19730125
- [Y] US 3235040 A 19660215 - ELLIS JOHN T
- [A] US 4320614 A 19820323 - BREZOSKY BERNARD J

Cited by

EP0362025A1; FR2636540A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0215706 A1 19870325; FR 2586573 A1 19870306; FR 2586573 B1 19881216

DOCDB simple family (application)

EP 86401936 A 19860903; FR 8513106 A 19850904